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Vuoden 2019 valtuustoaloitteet ja kysymykset   KV 25.5.2020 
 
 

- Osa aloitteista on jo käsitelty kaupunginhallituksessa 11.11.2019 ja valtuustossa 18.11.2019. 
Valtuustokäsittely 18.11.2019 §65: 
http://dynasty.haapavesi.fi/djulkaisu/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2019925-7 

 
 
Valtuusto 18.2.2019 

 
 1. Valtuutettu Ritola Sami: 

 Keskustan valtuustoryhmä 18.2.2019. 
 Valtuustoaloite: tuki lapsiperheille. 
 
 Vauva- ja/tai kummirahan maksaminen vetovoimatekijänä on toimenpide, 

jonka useat kunnat ovat ottaneet käyttöönsä. Toimenpiteen 
vaikuttavuudesta on monenlaisia havaintoja. Asia annetaan 
hyvinvointiryhmän arvioitavaksi ja valmisteltavaksi. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 2. Valtuutettu Kinnunen Taneli: 
 Haapaveden perussuomalaisten valtuustoryhmä 18.2.2019. 
 Ahjolan päiväkodin yksityistämisaikeet. 
 
 Tällä hetkellä ei ole käynnissä neuvotteluja Ahjolan yksityistämiseksi. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 3. Valtuutettu Järvenpää Helvi. Kysymys. 
 Kysymys kaupunginjohtajalle ABC:n tilojen tulevaisuudesta. 
 
 Kiinteistö on vapaasti vuokrattavissa omistajalta (KPO). Kaupunki on 

ohjannut asiasta kiinnostuneet ottamaan yhteyttä kiinteistön haltijaan. 
   
  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 
 4. Valtuutettu Joentakanen Esko: 
 Valtuustoaloite: Yläkoulun ja lukion väen terveyttä ei saa vaarantaa. 
 
 Yläkoulun väistötilat on hankittu kaupunginhallituksen päätöksellä 

14.1.2019. Väistötilojen laajennus hankittu kaupunginhallituksen 
päätöksellä 13.5.2019. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 5. Valtuutettu Joentakanen Esko: 
 Valtuustoaloite: Jedun Haapaveden toimipaikan hätään on puututtava. 
 
 Haapaveden kaupungilla on edustajat sekä JEDU:n hallituksessa, 

valtuustossa että tarkastuslautakunnassa, joiden kautta kuntayhtymän 
jäsenkuntana osallistutaan toiminnan arviointiin ja kehittämiseen. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
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 6. Valtuutettu Joentakanen Esko: 
 Valtuustoaloite: Valtuutetun ajojahti lopetettava välittömästi. 
 
 Haapaveden kaupunki ei ole käynnistänyt tutkintapyyntöjä valtuutettuja 

kohtaan. Kaupunki ei voi ottaa kantaa yksityisoikeudellisiin ratkaisuihin. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 

Valtuusto 27.5.2019 

 
 1. Helvi Järvenpää, Haapaveden Vasemmisto. 
 Valtuustoaloite 27.5.2019. Esitämme, että saisimme Haapaveden 

pesäpallokentän porttien eteen suoran luiskan tai portaat tai asfalttipinnan. 
  
 Jäähallin päädyssä oleva "portti" on aina raollaan, mutta emme näe estettä 

etteikö sen avainta voisi käyttäjäryhmille antaa. Lisäksi työpajan kanssa on 
sovittu, että siihen rakennetaan portaat, liikuntarajoitteisten kulkua 
helpottamaan. Huoltoportin eteen pysäköinti on kielletty liikennemerkein, 
koska kyseinen tie on kauppakartanon yritysten rekkaliikenteen 
tuontiväylä. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 2. Esko Joentakanen. Valtuustoaloite 27.5.2019. 
 Haapavesi mukaan Liikkuvin Kunta kilpaan. 
  
 Ks. vastaus kyselyyn 18.11.2019.  
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
  
 
Valtuusto 10.6.2019 
 
 1. Esko Joentakanen / vasuriryhmä. Valtuustoaloite. 
 Haapaveden opaskartan kiireellinen päivittäminen. 
 
 Haapaveden kaupunki on päivittänyt kuntakartan ja taajamakartan 2019. 

Lisäksi liikuntatoimi on tuottanut kartta-aineistoa kunnan retkeily- ja 
virkistysmahdollisuuksista kaupungin nettisivustoon haapavesi.fi/retkeily. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 3. Viinala Jarmo, Sinisten valtuustoryhmä. Valtuustoaloite. 
 Kaupungintalon Tori. 
 
 Torin betonipaadet tullaan kunnostamaan kaupungin toimesta. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 4. Viinala Jarmo, Sinisten valtuustoryhmä. Valtuustokysely. 
 Haapaveden Terveyskeskuksen vuodeosasto. 
 

Vuonna 2019 Haapaveden vuodeosasto on toiminut 15-paikkaisena ja 

25.3.2019 aloitettiin kotisairaalatoiminta. Aiemmin vuodeosasto toimi 20-

paikkaisena. Vuodeosaston paikkaluku laskettiin, jotta sairaanhoitajien 
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työpanos saatiin riittämään myös kotisairaalaan. Vuonna 2019 

vuodeosastolla oli poikkeuksellisesti kaksi sulkujaksoa: suunnitellusti 4 

viikon kesäsulku ja poikkeuksellisesti joulun aikana 2 viikon joulusulku. 

Joulusulku jouduttiin tekemään, jotta henkilökunta saatiin riittämään. 

Joulun työvuorolistoilla tuli yhteensä 11 vapaapäivää/ henkilö. 

Haapavetisten vuodeosastohoitopäivien tarve on ollut vuonna 2019 

yhteensä 4291 pv, josta Haapaveden vuodeosastolla 3747pv ja 

ostopalvelupäiviä 544. Koko vuodelle laskettuna haapavetisten 

hoitopaikkojen tarve on ollut 11,75/pv (sisältää oman osaston käytön ja 

ostopalvelut).  

  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 
 5. Esko Joentakanen. Valtuustokysely. 
 Meneteltiinkö lainmukaisesti, kun suhteellisen lautakunnan jäsenenä oli 

puheenjohtajavaalin ehdokas Sari Vatjus? 
 
 Valtuutettu Sari Vatjus on valittu valtuuston päätöksellä suhteellisen vaalin 

vaalilautakunnan jäseneksi 12.6.2017 §34. Valtuuston päätös 
puheenjohtajiston valinnasta toimikauden loppuun saakka on saanut 
lainvoiman 11.7.2019. 

   
  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 
 
Valtuusto 15.8.2019 
 

1. Repo Ilkka 15.8.2019, valtuustoaloite. Itä Huiskan asemakaavan 
muuttaminen. 

 
 Hyväksytystä asemakaavasta tehty valitus on edelleen hallinto-oikeuden 

käsitellyssä ja hallinto-oikeuden päätöstä odotetaan vielä. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 2. Karstunen Hannu 15.8.2019, valtuustoaloite. Aloite 

luontoliikuntaverkoston luomiseksi. 
 
 Aloite on vireillä, kyseisen alueen maanomistajat on selvitetty. 

Suunnitteluryhmän kokoaminen on vireillä. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 3. Joentakanen Esko 15.8.2019, valtuustoaloite. Vuoro-ongelmien 

ratkaiseminen jäähallissa. 
 
 Jäähallin vuorot ovat yleisessä haussa, kaikille jotka vuoroja hakevat on 

myönnetty vuoroja. Jäänhoito-ongelmasta ei ole kantautunut tietoa 
liikuntatoimeen. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 4. Repo Ilkka 15.8.2019, valtuustokysely. Haapaveden kaupunki selvittäisi 

mahdollisuuden kaupungin jäähallin yksityistämismahdollisuudesta 
yhdessä Haapaveden jääkiekkoseura Huskyjen kanssa. 
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 Tämä on talousarviokysymys. Talousarvio 2019 valmistelun yhteydessä 

asiaa ei kuitenkaan saatu edistettyä. Yhteistyösopimukset eri seurojen ja 
yhdistysten kanssa on kerätty ja tarkastelussa hyvinvointilautakunnan 
toimesta. 

 
  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 
 
 5. Repo Ilkka, valtuustoaloite 15.8.2019. Humalojan Haapakoskella 

sijaitsevan teollisuuskiinteistön varastohallin purkaminen ja uuden 
rakentaminen. Varastohalli sijaitsee voimalaitoskanavan varrella.  

 
 Haapakoskella joenvarressa sijaitseva varaston/varastokatoksen kunto on 

huomioitu, ja sen kunnosta on tehty arvio. Varastokatos on huonossa 
kunnossa, ja siihen tulee kohdistaa joko korjaavia tai purkamistoimenpiteitä 
lähiaikoina. Tällä hetkellä varastokatos on vuokralaisten käytössä ja heidän 
kanssaan yhteistyössä tulee miettiä, miten tässä tilanteessa on parhain 
toimia niin ettei vuokralaisten/yritysten tuotanto ei kärsi näistä 
toimenpiteistä. Uuden varastohallin rakentamista juuri siihen kohtaan 
jokivartta tulee arvioitavaksi myöhemmin. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 6. Järvenpää Helvi 15.8.2019, valtuustokysely. Uudet kuntoportaat ovat 

hienot. Grillikatos on huonossa siivossa eikä polttopuita ole. Voisiko 
lähistöltä kaadetut puut pilkkoa polttopuiksi.? 

 
 Asia annettu teknisen toimen valmisteltavaksi. 
 
  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 
 
Valtuusto 9.9.2019 
 
 
 1. Järvenpää Helvi 9.9.2019, valtuustoaloite. Katuvalot palaa öisin 

keskustassa. Tulisiko siitä vähän säästöä ja niitäkin säädellään. 
 
 2019 aikana on kunnostettu ohjauslaitteita, joiden takia oli ilmennyt häiriötä 

taajaman katuvalaistuksessa. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 2. Järvenpää Helvi 9.9.2019, kysely. Aittokylän kyläläiset toivat huolen, 

koska liikuntakerho on lopetettu tänä syksynä. 
 
 Asiasta tiedotettu Jokihelmen Opistolle. 
   
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 3. Joentakanen Esko 9.9.2019, valtuustoaloite. Uusiutuva energia 

käyttöön. 
  
 Kaupungin kiinteistömassa vaatii perusteellisen selvityksen, kun 

palveluverkosta on olemassa lainvoimaiset päätökset. Selvityksen 
yhteydessä tulee selvitettäväksi kiinteistöjen käyttö, kuntoisuus ja 
lämmitysmuodot. 
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  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 4. Joentakanen Esko 9.9.2019, valtuustoaloite. Vauhtia Haapaveden 

Tuulivoimaan. 
 
 Kaupungin alueella on useiden eri toimijoiden tuulivoimahankkeita 

valmistelussa prosessien eri vaiheissa. Kaupungin viranhaltijat vievät 
hankkeita aktiivisesti eteenpäin ja kaupunkilaisille on järjestetty ja 
järjestetään tiedotustilaisuuksia aiheesta.  

  
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

Valtuusto 14.10.2019 

 
 

1. Joentakanen Esko, Vasurit 14.10.2019, valtuustoaloite. Aamupala 
Haapaveden kouluihin. 

  
 Kaupungin taloustilanne ja henkilöstöresurssit eivät anna mahdollisuutta 

aamupalatarjoiluun. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

2. Joentakanen Esko, Vasurit 14.10.2019, valtuustoaloite. Haapavetisten 
työt näkösälle. 

 
 Tapahtumien tallennusmahdollisuudet arvioidaan tapauskohtaisesti. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

3. Joentakanen Esko, Vasurit 14.10.2019, valtuustoaloite. 
Rakenneuudistus Haapavedelle 

 
 Kaupungin alueella on useiden eri toimijoiden tuulivoimahankkeita 

valmistelussa prosessien eri vaiheissa. Kaupungin viranhaltijat vievät 
hankkeita aktiivisesti eteenpäin ja kaupunkilaisille on järjestetty ja 
järjestetään tiedotustilaisuuksia aiheesta. 

 
 Kaupungin elinkeinotoimi on vahvistunut elokuussa 2019 

yritysasiamiehellä. Parantuneesta palvelusta on saatu positiivista 
palautetta. 

  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

 6. Valkovirta Pauliina 14.10.2019, Kokoomuksen valtuustoryhmä 
14.10.2019, valtuustoaloite. Lukutaidon vahvistaminen teatterin ja draaman 
keinoin hyödyntämällä hankkeessa kaupungistamme jo löytyviä teatterin ja 
draaman ammattilaisia. 

 
Haapaveden kirjasto osallistuu lukutaidon edistämiseen ja lukuinnostuksen 

vahvistamiseen vinkkaamalla vuosittain kirjaston omana työnä kaupungin 

opetussuunnitelman mukaisesti perusopetuksen kolmannelle ja 

kahdeksannelle vuosiluokille sekä resurssien puitteissa muille vuosiluokille. 

Lisäksi kirjaston määrärahoista maksetaan kouluille yksi kirjailijavierailu 

lukuvuodessa. Ulkopuolisen draamavinkkauksen kustantamiseen 

kirjastolla ei ole resursseja. Tällä hetkellä Haapaveden kirjastolla on 
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menossa kaksivuotinen tiedonhakutaitojen kehittämishanke: Kuka kurja 

ryösti vaaleanpunaisen dinosauruksen – tiedonhakua ja lisättyä 

todellisuutta kirjastossa, jolle Pohjois-Suomen Aluehallintovirasto on 

myöntänyt 10 000 € avustuksen. 

  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

 5. Järvenpää Helvi 14.10.2019, kysely. Paljonko kiinteistörekisteriin 
merkitsemättömien kiinteistöjen etsiminen tuotti kaupungille? Paljonko 
selvityksen tekeminen maksoi? 

 
 Selvitys on keskeneräinen. Kustannukset ja vaikutukset selviävät 

selvityksen valmistuttua. 
 
  Valtuusto totesi, että asia on keskeneräinen. 
 
 6. Järvenpää Helvi 14.10.2019, kysely. Onko olemassa listaus kaupungin 

myytäväksi suunnitelluista kiinteistöistä? 
  
 Asia annettu teknisen toimen valmisteltavaksi. Kiinteistöjen perusselvitys 

on tehty. 
 
  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 
 7. Repo Ilkka 14.10.2019, valtuustoaloite. Valtuustoaloitte Päivi Ollilan 

vaalikelpoisuuden selvittämiseksi toukokuun valtuuston kokouksessa 
valtuuston puheenjohtajan vaalissa. 

  
 Valtuuston päätös puheenjohtajiston valinnasta toimikauden loppuun 

saakka on saanut lainvoiman 11.7.2019. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 8. Repo Ilkka 14.10.2019, valtuustoaloite. Valtuustoaloitte 

kaupunginvaltuuston puheenjohtajan luottamuksen mittaamisesta 
valtuuston puheenjohtajana toimimisesta. 

 
 Puheenjohtajiston luottamuksen mittaaminen tapahtuu kuntalain 

määräysten mukaisesti. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
Valtuusto 18.11.2019 
 

1. Heino Vuorenmaa, Keskustan valtuustoryhmän 
valtuustoaloite18.11.2019. Liikennemerkit ja kaupungin opasteet. 

 
 Kaupunki on kunnostanut kaupungin kuntakylttejä sekä muita opasteita, 

joista se vastaa ja vauriot kunnostetaan jatkossakin, kun ne tulevat tietoon. 
Pohjois-Pohjanmaan ELY -keskukselle on viestitetty kunnan 
maantieverkon korjauksentarpeesta ja tieväylien korjausvelka on 
alueellisten viranomaisten tiedossa. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

2. Leila Särkipaju, Keskustan valtuustoryhmän valtuustoaloite 
18.11.2019. Ikäihmisten asumisratkaisut. 
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Kaupungin edustajat ovat neuvotelleet Virkkula-kotien edustajien kanssa. 

Neuvotteluissa ohjattiin Virkkula-kotien toimijoita olemaan yhteydessä 

Haapaveden vanhustenkotiyhdistykseen mahdollisen 

yhteistyökumppaneiden löytämiseksi.  Neuvotteluissa todettiin myös, että 

kaupungin tulee tarkastella ensin oman palvelurakenteen tilanne ja 

kehitystarpeet. 

  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

3. Mäkinen Janne, Riuttanen Hannu, Keskustan valtuustoryhmän 

valtuustoaloite 18.11.2019. Nivalantien peruskorjauksesta. 

Pohjois-Pohjanmaan ELY-keskukselle on viestitetty Mt 793 kunnossapidon 
parantamisen tarpeesta ja asia on alueellisten viranomaisten tiedossa. 
  

  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 

4. Joentakanen Esko, kysely 18.11.2019. Miksi Haapavedenkaupunki ei 
osallistunut Liikkuvin kunta -kilpailuun. 

  
 Vs. kaupunginjohtaja Marjukka Mannisen vastaus: Osallistumista voidaan 

harkita ensi vuonna. Nyt näkyvyyttä saadaan esim. järjestettävillä 
hiihtosuunnistuksen SM-kilpailuilla. 

 
  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 

5. Pitkälä Heikki, kysely 18.11.2019. Tiedustelu valitun yritysasiamiehen 
toimenkuvasta. 

  
 Vs. kaupunginjohtaja Marjukka Mannisen vastaus: Pyydetään 

yritysasiamies Marjaana Tuomikoski seuraavaan valtuuston kokoukseen 
kertomaan nyt elinkeinotoimessa meneillään olevista ajankohtaisista 
asioista. Tuomikoski on esitellyt toimintaa valtuuston kokouksessa 
alkuvuodesta 2020.  

 
  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 
 6. Repo Ilkka, kysely 18.11.2019. Vuodeosaston henkilöstö toivoo avointa 

keskustelu tilaisuutta luottamushenkilöiden kanssa. Nyt mahdollisuutta 
tähän ei kaupungin puolelta ole annettu. 

 
Vuodeosaston henkilöstön kanssa on keskusteltu 

palvelurakenneuudistukseen liittyen useita kertoja syksyn 2019 aikana. 

Työterveyshuollosta on ollut myös psykologipalvelu käytössä. 

Yhteistoimintalain mukainen henkilöstön kuulemis- ja infotilaisuus on 

pidetty 14.1.2020. Henkilökohtaisia keskusteluja on käyty henkilöstön 

toiveiden mukaisesti. 

  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 
 7. Saukko Viljo, valtuustoaloite 18.11.2019. Yhteydenotto Jedu:un 

esityksellä, että se käynnistäisi tuulivoimaloiden 
huoltohenkilöstönkoulutuksen. 

 
 Asiasta on käyty keskustelu Jedu:n kanssa. Asiaa selvitetään eteenpäin. 
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  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 8. Repo Ilkka, kysely 18.11.2019. Miksi Mäkirinteen koulun remontoimisen 

kustannusarviota ei selvitetä. Koulut-yhdistys on kysynyt tätä kaupungilta 
ja saanut vastauksen 18.11.2019. Vaaditaan, että laaja selvitys tehdään 
ennen kouluverkon ratkaisua. 

 
 Mäkirinteen koulun kuntoisuus on selvitetty useita kertoja. Selvityksen 

seurauksena on todettu kiinteistön kunto sellaiseksi, ettei sitä voi 
hyödyntää uuden koulun osana. 

 
  Valtuusto totesi kyselyn loppuunkäsitellyksi. 
 
 
Valtuusto 16.12.2019 
 

1. Joentakanen Esko, valtuustoaloite 16.12.2019. Haapavedelle Suomen 
eka Pumppu Voimala 

 
Asiasta on käyty keskustelua asiantuntijoiden kanssa ja todettu että 
nykytekniikalla pumppaamoa ei kannata rakentaa Haapavedelle. 
 

  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

2. Joentakanen Esko, valtuustoaloite 16.12.2019. Tuulisähkö 
edullisemmin haapavetisten käyttöön. 

 
 Tuulivoimapuiston tuotannon ostaminen ja sen edelleen myyminen 

asiakkaille esityksen mukaan energiamäärälle 200 000 MWh vuodessa 
aiheuttaisi todella riskialttiin ja haastavan tilanteen, jossa tavoitellun tuoton 
sijaan kaupunki joutuisi kantamaan valtavan riskin ja tekisi tällä toiminnalla 
mitä ilmeisimmin tappiota. 

 
 Tuulivoima on tuotantomuotona hyvin vaihteleva teholtaan, jolloin 

joudutaan tasapainoilemaan tuotannon ja kulutuksen suhteen. Yli- tai 
alimenevän sähkön suhteen joudutaan toimimaan sähkönsäätö 
tukkumarkkinoilla, joka on hyvin riskialtista. Aloitteen mukainen vuotuinen 
energia on reilusti ylimitoitettu, joka johtaisi siihen, että pääsääntöisesti 
joutuisimme myymään sähkön markkinoille. 

 
 Haapaveden Energia ei ole sähkönjakeluyhtiö, vaan kaukolämpöyhtiö ja 

näin ollen meillä ei ole metriäkään sähkönsiirtoverkkoa, joten siitäkään ei 
koidu etua. Kaupungin toimintaa ei liene muutenkaan kilpailla 
sähkömarkkinoilla. 

 
 Edellä mainitut seikat huomioiden aloitteen jatkoselvittely ei ole aiheellista. 
 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

3. Joentakanen Esko, valtuustoaloite 16.12.2019. Haapavedestä 
aitoalueen tuulivoimaveturi. 

 
 Kaupungin alueella on useiden eri toimijoiden tuulivoimahankkeita 

valmistelussa prosessien eri vaiheissa. Kaupungin viranhaltijat vievät 
hankkeita aktiivisesti eteenpäin ja kaupunkilaisille on järjestetty ja 
järjestetään tiedotustilaisuuksia aiheesta. 
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  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
  

4. Keskustan valtuustoryhmä, valtuustoaloite 16.12.2019. Suojatien 
turvallisuuden parantaminen Hakakujan ja Pulkkilantien risteyksessä. 

 
 Pohjois-Pohjanmaan ELY-keskukselle on kerrottu Hakakujan ja 

Pulkkilantien suojatien riskeistä liikenneturvallisuudelle ja asia on 
alueellisten viranomaisten tiedossa. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

5. Repo Ilkka, valtuustoaloite 16.12.2019. 
Haapavedenkaupunki/valtuuston puheenjohtaja vie asian poliisille 
tutkittavaksi välittömästi. 

 
Kaupunki on käsittelyt salaiseksi mainitut päätökset ja muuttanut 
kokouskäytännön kuntalain mukaiseksi. Asia on näiltä osin loppuun 
käsitelty. 
 

  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 

6. Ritola ym. valtuustoaloite 16.12.2019. Elinkeinopolitiikan kehittyminen. 
 
Vastaanottotilan ja investoinnin suunnittelu ovat yritysasiamiehen 
valmisteltavana. 

 
  Valtuusto totesi aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
 
 
 


